
Protokół Nr 26/20
z posiedzenia Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu,
odbytego w dniu 29 września 2020 roku

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 1300 do godz. 1415.

Przewodniczący Komisji: Zygmunt Józef Kosk

Protokolant: Wioleta Kierska

Radni obecni na sesji:

1. Kosk Zygmunt Józef
2. Niemyjska Dorota 
3. Kietliński Stanisław Szczepan
4. Włodzimierz Słonecki

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy 
 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy
 Wojciech Puchaczewski – Dyrektor PRK FARE w Ciechanowcu 

Obrady były prawomocne.

Ad pkt 1

Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego  Zygmunt  Kosk
dokonał  otwarcia  posiedzenia,  stwierdził  obecność  czterech  członków  Komisji  i powitał
przybyłych  na  posiedzenie  członków  Komisji,  Sekretarz  Gminy  Annę  Czapkowską  oraz
Skarbnik Gminy Jadwigę Koc. 

Ad pkt 2

Proponowany porządek posiedzenia:

1 Otwarcie posiedzenia.
2 Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

1) zmieniająca Uchwałę Nr 117/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 lutego
2020  roku  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Wysokomazowieckiemu,

2) zmian w budżecie gminy na 2020 rok.
2. Informacja  nt.  współpracy  gminy  Ciechanowiec  w  2020  roku  z  organizacjami

pozarządowymi i innymi podmiotami oraz wsparcie finansowe działalności statutowej tych
podmiotów.

3. Informacja o stanie realizacji inwestycji zaplanowanych na 2020 rok.
4. Informacja o wynikach ekonomiczno-finansowych PRK FARE za I półrocze 2020 roku.
5. Sprawy różne.
6. Zamknięcie posiedzenia.
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Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia i zapytał, czy Radni
zgłaszają inne propozycje.

Innych propozycji nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Kosk  poddał  pod  głosowanie  proponowany  porządek
posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Zygmunt  Kosk stwierdził, że proponowany porządek posiedzenia 
został przyjęty jednogłośnie w obecności 4 członków Komisji.

Ad pkt 3 ppkt 1

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Kosk otworzył  punkt: rozpatrzenie  i  zaopiniowanie
projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  117/XVIII/20  Rady  Miejskiej  w
Ciechanowcu z dnia 27 lutego 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Wysokomazowieckiemu.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Kosk  poprosił  Skarbnik  Gminy  Jadwigę  Koc  
o omówienie projektu uchwały.

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że w lutym bieżącego roku podjęta została
uchwała  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Wysokomazowieckiemu  
na dofinansowanie przebudowy dróg powiatowych oraz dzierżawę łączy funkcjonowania  
w siedzibie Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu Biura Zamiejscowego Wydziału Komunikacji
i  Dróg  Starostwa  Powiatowego  w  Wysokiem  Mazowieckiem  oraz  Biura  Zamiejscowego
Wydziału  Geodezji  Starostwa  Powiatowego  w  Wysokiem  Mazowieckiem.  Z  racji  tego,  
że jedna uchwała zawiera zapisy dotyczące dwóch zadań nie można uchylić jej w całości.  
W związku z tym uchyla się wyłącznie część dotyczącą dofinansowania dróg powiatowych,
czyli § 1. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Kosk  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie  zmiany Uchwały  Nr  117/XVIII/20  Rady  Miejskiej  w Ciechanowcu z  dnia  27
lutego  2020  roku  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Wysokomazowieckiemu.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 117/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia
27  lutego  2020  roku  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Wysokomazowieckiemu.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  117/XVIII/20  Rady  Miejskiej  w
Ciechanowcu z dnia 27 lutego 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Wysokomazowieckiemu stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
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Ad pkt 3 ppkt 2

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Kosk  otworzył  punkt:  rozpatrzenie  i  zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc o omówienie
projeku uchwały.

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinofmorwała, że dochody gminy Ciechanowiec zwiększane
są  o  ponad  2 000 210,00  zł,  a  wydatki  zmniejszane  o  289 000,00  zł.  Różnica  pomiędzy
zwiększonymi dochodami i  zmniejszonymi wydatkami wynosi  dokładnie 2 000 500,00 zł  
i  o  tyle  będą  zmniejszane  planowane  przychody  z  tytułu  kredytu  długoterminowego.
Zadłużenie gminy na koniec 2019 roku wynosiło 8 000 150,00 zł. W roku bieżącym spłacane
są kredyty zaciągnięte w latach ubiegłych w wysokości 1 070 000,00 zł.  W grudniu 2019
roku, kiedy był podejmowany budżetu na bieżący rok planowane zadłużenie wynosić miało
2 000 000,00  zł.  W  lipcu  wprowadzono  do  budżetu  zadanie  inwestycyjne  dotyczące
przebudowy  ul.  Wojska  Polskiego  i  czterech  bocznych  uliczek  ul.  Pińczowskiej,  przez  
co  deficyt  zwiększony został  o   1 000 000,00 zł.  Tym samym zwiększył  się  planowany  
do zaciągnięcia kredyt.  W chwili obecnej planowany kredyt zmniejszany jest o 2 500 000,00
zł.  W  związku  z  tym,  jeżeli  nastąpi  potrzeba  planowany  kredyt  zaciągnięty  zostanie  
w  wysokości  500 000,00  zł,  a  planowane  zadłużenie  gminy  na  koniec  2020  r.  wyniesie
7 480 000,00 zł.  Zmniejszenie deficytu spowodowały środki w wysokości 1 444 733,00 zł,
które wpłynęły w sierpniu bieżącego roku na rachunek budżetu gminy z rządowego funduszu
inwestycji  lokalnych.  Można je  wydać  tylko  i  wyłącznie  na  wydatki  majątkowe,  których
wartość kosztorysowa wynosi powyżej 400 000,00 zł i tylko na zadania, które w momencie
wpływu środków nie były opłacone. W związki z tym środki te zostaną zaangażowane jako
wkład własny w ul.  Konopnicką,  ul.  Wojska Polskiego i  cztery odcinki  ul.  Pińczowskiej.
79 000,00 zł to środki z budżetu państwa przekazane jako refundacja wydatków sołeckich
poniesionych w 2019 roku. Zmniejszeniu uległy wydatki o 959 000,00 zł. Do budżetu gminy
Ciechanowiec  wprowadza się  kwotę  w wysokości  300 000,00 zł,  jako środki  z  Funduszu
Sprawiedliwości  przeznaczone  na  zakup  samochodu  dla  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  
w Ciechanowcu.  Wprowadza się  również  kwotę  w wysokości  338 000,00 zł,  jako  środki
unijne na realizację przez Przedszkole tzw. projektu miękkiego pod nazwą „Przedszkole pełne
możliwości”,  w  tym  wkład  własny  gminy  wynosi  7 635,00  zł.  W ramach  tego  projektu
utworzono dziewięć dodatkowych miejsc dla dzieci. Pieniądze te przeznaczone są  na opiekę
specjalistyczną,  wynagrodzenie dla nauczycieli,  zakup nowego wyposażenia oraz środków
dydaktycznych. Projekt zakończy się w pierwszym kwartale 2021 roku. 7 753,00 zł to środki 
z  Województwa  Podaskiego  przekazane  na  doposażenie  świetlicy  wiejskiej  we  wsi
Koce-Basie  (głównie  chodzi  o  Koło  Gospodyń  Wiejskich  „Basiewianki”).  Do  budżetu
wprowadza się 7 000,00 zł. Są to wycofane udziały z Banku Spółdzielczego w Ciechanowcu.
Udziały  te  zostały  nabyte  w 1997 roku,  nie  wiadomo w jakim celu.  Zwiększone  zostały
również  środki  
o 7 000,00  zł na zdjęcie azbestu z pokryć dachowych. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Kosk  poruszył  temat  odwodnienia  drogi  we  wsi
Koce-Schaby i zapytał, czy rów który został wykopany przy tej drodze zostanie utwardzony. 
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W odpowiedzi Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że informacje takie posiadają
pracownicy  Referatu  Inwestycyjnego  i  poprosiła  o  zaposzenie  na  Komisję  Kierownika
Referatu Inwestycyjnego Panią Marzenę Kendzierską. 

25:00  na  Komisję  Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego  weszła  Pani  Marzena
Kendzierska  Kierownik  Referatu  Inwestycyjnego,  która  w  odpowiedzi  na  zadane  przez
Przewodniczącego  Komisji  Zygmunt  Koska  pytanie  dotyczące  utwardzenia  rowu
poinformowała, że zgodnie z projektem rów zostanie utwardzony.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Kosk  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok stanowi załącznik nr 3 do
protokołu.

Ad pkt 4

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt:  Informacja nt. współpracy gminy
Ciechanowiec  w  2020  roku  z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  oraz
wsparcie finansowe działalności statutowej tych podmiotów.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Kosk  poprosił  Sekretarz  Gminy  Annę  Czapkowską  
o omówienie przedłożonej informacji.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w 2020 roku została zawarta tylko
jedna umowa w trybie małych zleceń, gdzie wysokość dofinansowania zadania publicznego
nie przekracza kwoty 10 000,00 zł i zadanie realizowane jest w okresie nie dłuższym niż 90
dni. Zawarto umowę z Klubem Sportowym „UNIA Ciechanowiec”. Są to głównie rozgrywki
piłki nożnej, dzięki czemu dzieci i młodzież mają aktywnie i zdrowo zagospodarowany czas
wolny. Z uwagi na pandemię nie były wspierane finansowo inne organizacje pozarządowe.   

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał, czy są pytania do informacji.
Pytań nie zgłoszono.

Informacja nt. współpracy gminy Ciechanowiec w 2020 roku z organizacjami pozarządowymi
i  innymi  podmiotami  oraz  wsparcie  finansowe  działalności  statutowej  tych  podmiotów
stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Ad pkt 5

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Kosk  otworzył  punkt:  Informacja  o  stanie  realizacji
inwestycji zaplanowanych na 2020 rok.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poinformował,  że informacja została przedstawiona
w sposób dokładny i nie trzeba jej omawiać.
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Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że zostaną złożone
wnioski na cztery inwestycje takie jak:

1. Budowa Stadionu Miejskiego wraz z modernizacją Ośrodka Sportu i Rekreacji, 

2. Budowa obiektów typowo kanalizacyjnych,
3. Wymiana oświetlenia w całej gminie Ciechanowiec na ledowe,
4. Budowa mieszkań socjalnych.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Kosk  poruszył  temat  wymiany  oświetlenia  w  gminie
Ciechanowiec. Dodał, że według niego oświetlenie sodowe jest efektywniejsze niż ledowe.

W odpowiedzi Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformował, że więcej informacji na temat
oświetlenia udzieli Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki na kolejnej Komisji. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał, czy są pytania do informacji.

Głos zabrał Radny Włodzimierz Słonecki, który zapytał, czym spowodowane są różnice kwot
dotyczące wykonania dokumentacji zapisane w pozycjach 12 i 13 przedstawionej informacji.

W odpowiedzi Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że w pozycji 12 wymienione
zostały  tylko  środki  funduszu  sołeckiego  Dąbczyn  i  tylko  te  środki  zostały  dołożone  
do ogólnych w pozycji 13. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał, czy są jeszcze pytania do informacji.
Pytań nie zgłoszono.

Informacja o stanie realizacji inwestycji zaplanowanych na 2020 rok stanowi załącznik nr 5
do protokołu.

Ad pkt 6

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Kosk  otworzył  punkt: Informacja  o  wynikach
ekonomiczno-finansowych PRK FARE za I półrocze 2020 roku.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poinformował, że informacja została przedstawiona
w sposób bardzo przejrzysty, szczegółowy oraz, że została opracowana z dużą dokładnością. 

Podjęto dyskuję na temat stawek obowiązujących w PRK FARE. 

13:50 na Komisję wszedł Dyrektor PRK FARE Pan Wojciech Puchaczewski, któremu zadano
pytanie dotyczące kadry pracowniczej w PRK FARE. 

W odpowiedzi Dyrektor PRK FARE Pan Wojciech Puchaczewski poinformował, że w roku
bieżącym dwóch pracowników odeszło na emeryturę i prawdopodobnie w najbliższym czasie
odejdzie jeszcze kolejnych dwóch. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał, czy są pytania do informacji.
Pytań nie zgłoszono.
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Informacja  o  wynikach  ekonomiczno-finansowych  PRK FARE  za  I  półrocze  2020  roku.
stanowi załącznik nr 6 do protokołu.
Ad pkt 7

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: Sprawy różne.

Żadnych spraw nie poruszono.

Ad pkt 8

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Kosk  podziękował  za  udział  w  posiedzeniu  Komisji
Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i dokonał zamknięcia posiedzenia

Protokołowała:

Wioleta Kierska 

Przewodniczący Komisji

Zygmunt Józef Kosk
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